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 5.7.2012פרוטוקול ישיבת ועדת איכות הסביבה מיום                              
 

 :נוכחים

 סגן ראש העיר -יוסי אזריאלמר 

 מנהלת איכות הסביבה -דורית דןהגב' 

 יו"ר ועדת א. הסביבה -סבירסקי-ד"ר רויטל שורץ

  שמר מיכלהגב' 

 מעוז חווההגב' 

 רקאבי נויממר 

 מאור מילכמןמר 

 יהו אלבזאלמר 

 

 :חסרים

 עמירם מססמר 

 

החלטה של המשרד להגנת הסביבה, לפי : הפרדה במקורסקירה של יוסי אזריאל בנושא . 1

 תיקצוב שנבחרו לכך לאחר רשויות הראשונותויבוצעו ב הפרדה מהביתשל שני זרמים יונהגו 

 הפרדת פסולת יבשה ורטובה.להפרויקט 

 סוגי פינויים. 2-סוגי פחים ו 2יהיו 

 למעלה ממחציתם כבר כחודש. ,בתי אב 3000-ביתקיים פיילוט ה

 צו"ש הותיקה.בשכונת גבעת הרקפות, פרפר ו -בשכונה החדשה

 פח חום קטן לפסולת אורגנית ופח לפסולת יבשה.וקיבל ביקור נציגי העירייה, זכה לכל בית אב 

 מוסמך לטיפול. הזבל האורגני יועבר לפתרון

חד ו בבהחלו בבתים רבי קומות, טרם את התהליך  לכבר להפעיילו עקב לחץ זמנים מטורף התח

 קומתי )בשלב הבא(.

 ד' במשאיות נפרדות.-ימי פינוי "רטוב" א' ו,שני ןריקבופסולת אורגנית דורשת פינוי מהיר בגלל 

 לטיפול. זמין ביותר עם "2000קומפוסט "

 זמן לחנך את הציבור. דרושלה, כ: זריקה בשקית לא מתבעיות

 היא הרשות יחידה בקריות שמפעילה את התהליך.ביאליק  תרייק

 רוב האשפה לא אורגנית לדעתי. - מעוז חווה

יימשכו שאר ימי הפינוי לשאר הפסולת בנוסף לפסולת  ים.הנתונים הפוכ - אזריאל יוסי

 לפנות פחים עם פסולת יבשה שלא תסריח. -השאיפה  האורגנית.

 ן להטמיע את התהליך.ייקח זמ כי צריך להיות סובלניים

כמויות אורגניות קטנות מהצפוי כי עדיין אין הפרדה, יוסיפו סבבי  -תוצאות ראשונות מהפיילוט

 הסברה אם יהיה צורך, במיוחד בגני הילדים ובבתי הספר.

יש לתת את הדעת שרוב העיר עדיין לא בתוכנית חשוב לציין גם כי המצב בשטח שונה מהתכנון 

 במשרד.

 הציונים עם זאת בקרית ביאליק גבוהים. ;ביא בחשבון שזו ישראל השונה מאירופהחשוב גם לה

 ילדים נשלחים עם זבל.זו בעייה כאשר  – נוימרק אבי

 כבר בכיתות ישנם פחים בשני צבעים. !הילדים טובים מהבוגרים - יוסי אזריאל

איפה יהיו פחים בשכונות אחרות עם בעיות כמו כוכים קטנים לפחים בודדים בדו : שאלה

 משפחתיים?
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 מסיירים ומחפשים אופציות, שכרו אדריכל לתכנון עמדות אשפה. - יוסי אזריאל

 ריחות ממפעל הקומפוסט. - חווה מעוז

בכ"ז יש לא עובד והמפעל יחד עם זאת אני חייב לציין כי ניגוד עניינים,  ייש ל - יוסי אזריאל

  למפעל בכפר כנא.  כרגע לכן האשפה עוברת תלונות על ריח שמגיע ממנו... 

 מפעל הקומפוסט עומד בפני שדרוג.חשוב לציין כי 

חלק מהשטח הופקע לכביש עוקף קריות,  : שינוע יקר,בשלב הנוכחי במפעל הקומפוסט בעיות

 הור וסינון.אולם סגור לטילביצוע תוכניות השדרוג להקמת  מחכים

 רשויות. 8-למשותף המפעל 

 מטחן אשפה יחליף פח חום, המגע עם הפח החום לא נעים ודביק. - שמר מיכל

 מבטיח לברר מה ניתןלעשות לפתרון הבעייה. – יוסי אזריאל

 , כחלק מחסכונות בפסולת?לילדי ביה"ס מה בנושא בקבוקים רב פעמיים - מיכל שמר

  י ראש העיר.יעלה זאת  בפנ - יוסי אזריאל

 

  בסיור שנעשה בלנגנפלד בגרמניה: טיפול טרמי באשפה. סקירה של יוסי אזריאל בנושא 2

אך בהיקף רחב בהקבה  דומה למפעל הקומפוסט, באופןלהפקת אנרגיה הטיפול משמש 

 .מפעלמול קבלנים פרטיים שמביאים אשפה למס' רשויות  ובטמפרטורות גבוהות מאוד.

 .רת לציבור, אין כמעט הטמנה: אנרגיה נמכיתרונות

 מאמין שזה יקרה.אך בארץ לא קיבל אישור לטכנולוגיה 

 ?פועל המפעל כמה שנים - חווה מעוז

 שנים, מתוחזק היטב. 15-למעלה מ - יוסי אזריאל

מתהליך השריפה במפעל, וחשוב חימום מקבלות  בריכות שחיה באזור - סבירסקי-שורץ רויטל

 .לציין כי האזור קר במיוחד

 ירופה מחפשים יותר פתרונות.ם באעלייה במחירי ההטמנה געקב ה – יוסי אזריאל

 .בארץ מטילים כבר מס על ההטמנהחשוב לציין כי 

 לטון ובנוסף מחיר כניסה לאתר ההטמנה בנגב, יש בעיות הובלה. ₪ 70היטל הטמנה: 

 

 לישיבה הבאה:נושאים שהועברו 

 מסס. עמירםמר  על ידי -נחל גדורהלאורך  שביל אופניים 

 חינוך להפרדה    

        

 

 סבירסקי:-חתימת יו"ר וועדת איכות הסביבה, ד"ר רויטל שורץ
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